
Geachte raadsleden, 

Zoals al vaker aangegeven  Eefde West is al zwaar belast door een spoorlijn met veel 

goederenwagons, een rondweg die al voor veel lawaai zorgt en de stankoverlast van de GMB en het 

Waterschap. Dit is nog lang niet alles. 

Ik wil hiermee aangeven dat het voorstel tot wijziging van het bestemmingsplan uitermate zorgvuldig 

en secuur moet gebeuren. Het gaat wel om de leefbaarheid , de gezondheid en de veiligheid in Eefde 

West, die ons beschermen  moet  in  de toekomst.  

In 2013 heeft Gem Zutphen opdracht gegeven aan Bosch en Van Rijn om onderzoek te doen naar 

geschikte locaties voor windturbines. Uit dit onderzoek kwam naar voren dat Eefde West ongeschikt 

is voor een windmolenpark. Er staan in de nabijheid relatief te veel woningen en er is hier geen 

ruimte waarbij aan alle woningen voldaan kan  worden aan de geluids- en slagschaduwnorm. 

Hooguit is er ruimte voor 1 windmolen van 150 m. 
 De tekst ligt ter inzage. 

 
Het windmolenplan wat er nu ligt van IJsselwind en Waterschap  met 3 molens met een tiphoogte 

van 185 meter en een rotor van 120 m wekt dan ook dan zeer veel argwaan.  

De initiatiefnemers zijn nu met Royal Haskoning in zee gegaan.  Achter de schermen hebben ze het 

samen waarschijnlijk op een akkoordje gegooid. In het MER onderzoek bleek dit dus ook. De beoogde 

185 m windmolens werden bewust niet berekend. Wel en dossier van 4500 pagina’s. 

 Dit voelt als pure misleiding.  De Commissie MER heeft dit terecht veroordeeld en aangegeven dat 

het van essentieel belang is om dit aan te passen en een nieuwe berekening te maken van de 

geluidscontouren en aan te geven wat de bovengrens van het geluid is, de worst case. 

Het aanvullende MER rapport ligt er nu maar is en wordt niet beoordeeld .De vragen die Commissie 

MER heeft aangeven zijn niet zuiver beantwoord,  weer geen berekening van de worst case. Het kan 

zomaar  gebeuren dat we ‘s nachts 60 decibel. op de gevel krijgen. De WHO norm is 42 decibel. Het  

is aanvullende rapport is een grote aanfluiting. Als je tot 2 keer toe niet doet wat er gevraagd wordt 

volgens de wet over het cruciale punt de worst case. Daar is dan is maar één woord voor 

OPLICHTING. Dat kunnen we zeggen voor 100 %. De worst case is de factor die ons moet beschermen 

tegen te veel lawaai. Het bijzonder vervelend en versterkt alleen maar het gevoel dat de boel niet 

klopt. Als we  aan initiatiefnemers vragen wat modus level 2 betekend kunnen ze daar geen 

antwoord opgeven. En er is bijna geen bereidheid om de zaak netjes uit te leggen. Zeer frustrerend! 

Wij als omwonende op 400 m van de turbine hebben recht op de waarheid. Onze leefomgeving 

wordt straks jaar in jaar uit zeer zwaar belast door  geluid en slagschaduw. We hebben gevraagd om 

een  second opinion maar dit werd resoluut van tafel geveegd. We willen zelf ook wel een bureau 

inschakelen maar voor de kosten zijn ze niet thuis. Ja, het Waterschap wil dit zelfs nog niet betalen. 

Onvoorstelbaar! Waar is jullie transparantie! Jullie geloofwaardigheid!  

Dan ze niet meewerken aan dit onderzoek versterkt alleen maar het gevoel dat we vreselijk belazert 

worden. 



Ik heb op de forumavond de verantwoordelijk bestuurder Antoinet van Helvoirt van het Waterschap 

aangesproken en gevraagd wat zij er van vond dat ze de werkelijk te bouwen molens niet hebben 

berekend in de MER. Ze wist niet waar ik het over had. Het is toch triest dat het bestuur van het 

Waterschap totaal niet op de hoogte is van de feiten. Ze tonen geen enkel gevoel voor de impact die 

de molens hebben op de omwonenden. Zij hebben alleen maar een energie ambitie.  Dat de 

omgeving soms dagelijks in de stank zit interesseert ze  ook niets. De GMB gaat ruim 5 miljoen 

investeren om de luchtkwaliteit te verbeteren en  heeft ook laten blijken  geheel niet blij te zijn met 

een windmolen op ongeveer 100 m afstand van hun nieuw te bouwen schoorsteen. Waterschap het 

is ook uw afvalproduct! Met  de windmolen van het Waterschap zal Eefde West nog langduriger in de 

stank zitten. ( Zie figuur in bericht van onze advocaat Wertheim) 

 

De windmolen van het Waterschap staat ook  te dicht bij de hoogspanningslijn  Er wordt een stuk van 

de wettelijke norm afgeknabbeld. Ik heb in 2005 met eigen ogen gezien wat er gebeurt als een kabel 

naar beneden komt, toen door zware  sneeuwval. Een enorme vuurzee. In de nabijheid van de 

hoogspanningslijn werken honderden mensen en het zit dicht bij een Tankstation Brand Oil. Het 

debacle  in Alkmaar met het dak van het AZ station moet toch een les zijn dat er met veiligheid niet 

gesjoemeld mag worden! 

De rol van het Waterschap is vanaf het begin al diep treurig. Op de eerste informatiebijeenkomst 

werd al gezegd maak je maar niet druk, want kost wat kost de turbines komen er toch! Waar is het 

respect. Waterschap stop met het meewerken aan verkeerde voorstelling van zaken .De opstelling 

van de bestuurders  is  Waterschap onwaardig . Doe,  waar wij recht op hebben. De Waarheid! Ik heb 

ze uitgenodigd voor een gesprek maar ik heb ze nog steeds niet gezien. 

We zitten op 400 m van de turbine. De geluidsnormen kloppen niet ,de slagschaduw zoals Joke zei 

klopt niet. In  het voorjaar en het najaar kunnen we niet  meer zonder slagschaduw in de tuin zitten. 

Het wordt ons niet meer gegund. HELP, wie beschermt ons nog! 

We hebben een ontzettend rot gevoel over dit windmolenplan we missen duidelijkheid en  vooral 

eerlijkheid. Het is gewoon walgelijk wat hier gebeurt. Is er nog enige bescherming voor de  bewoners 

in Eefde West? Totaal niet! Dit kan zo niet! 

Het gevoel dat rendement het belangrijkste is en dan ook nog door misleiding  en dat er geen enkele 

hand wordt uitgestoken naar de omwonenden doet pijn. Het is gewoon niet eerlijk om niet met de 

juiste feiten  over tafel te komen. 

 Wethouder Matser  zat bij ons aan tafel  en we waren het over een ding eens als het niet eerlijk kan 

moeten we stoppen. In die fase zitten we nu.  

HET KAN DUS NIET EERLIJK! 

Het gevoel van misleiding druipt eraf.  
Het voorstel van het College is op dit moment niet reëel .  
Beste raadsleden ik doe een beroep op u niet in te stemmen met dit plan. 
 
Bedankt voor uw aandacht. 
 
Inspraakspeech van Henk Lubberding op 2 sept. 2019 


